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Närvarande: Erik Engvall, Jenny Östlund, Mikael Håkansson, Karin Gundberg, Jenny Röjgård, Sofia Karlsson, 

Sofia Westerberg, Tove Flodman 

1) Besök Crazy Pictures 

○ Crazy Pictures presenterar sin nästa filmidé där de undersöker möjligheterna till att få 

hyra Lillsjöstugan som inspelningsplats i höst (troligtvis aug-okt). 

○ OKK förtydligar att mark/tom ägs av kommunen. Gäller även parkeringen. 

○ Styrelsen är öppna för vidare dialog 

○ Erik sköter dialogen initialt för att sedan växla över till annan person i styrelsen  

2) Karin Gundberg  väljs till protokollförare, Tove väljs till justerare. 

3) Interimsbeslut 

○ Inga interimsbeslut 

4) Föregående protokoll 

○ Utförda punkter 

■ Mikael: Har sagt upp Jula-kortet --> Mikael har fixat så att vi får digitala fakturor, så 

kortet har inte sagts upp 

■ Kan vi får bidrag för skidspår från kommunen? Jenny Ö --> Nej. 

■ Marknadsföra dagsuthyrning av Lillsjöstugan till företag, Jenny Ö informera 

stugvärdar 

■ LOK-bidrag för innebandyträningar och cirkelträning --> Jenny R har sett till att söka 

pengar för det som går 

■ Uppföljning intäkter i verksamhetsplanen ”ekonomiskt årshjul” --> inlagt i 

verksamhetsplanen under juni och november 

■ Bidrag för renovering av Lillsjöstugan Erik --> Alla bidrag är inkomna 

■ Möjlighet till spons för ungdomsverksamhet --> Ungdomskommittén har tagit 

frågan. Ska kolla med Lions  

■ Utskick till kommittéer om att försöka minska resultatet Erik  

■ Möjlighet att nyttja Wellnet för tränings/tävlingsavgift Sofia W 

○ Kvarstående punkter 

■ Brandvarnare Lillsjöstugan → Jenny Ö  stämt av med Magnus Hedegård som kollar 

upp om vi har centralt brandlarm och om detta omfattar hela huset eller endast 
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övervåningen. Kompletterande brandvarnare kan behöva införskaffas. Behöver 

skriva in i aktivitetsplan om batteribyte. - Jenny R åker och köper brandvarnare. 

■ Avtal Kolmården Adventures: Erik kollar om gammalt avtal finns hos Magnus 

Hedegård → Magnus tror han har, men avtalet är inte hittat än. - Karin kollar med 

Kolmården Adventure om de har det gamla avtalet. 

■ Årets kanon --> Erik tar kontakt med Märta för beställning av plakett 

■ Vattenavläsning Strömsforsstugan. Magnus H tar över kontakten med Nodra. Jenny 

Ö ansvarar för att följa upp frågan. 

■ Kostnader för försäkringar: Esko tar kontakt med försäkringsbolag för att se om 

något går att göra för att få ner kostnaderna 

■ Liten flagga och Beach-flagga i mindre storlek till tävlingar – styrelsen beslutar att 

Jenny R får köpa in till rimligt pris. 

■ Norrköpingsstafetten: genomförs i mitten av maj när OKK har många andra 

åtaganden. För att inte tappa kontakten och möjligheten att få vara delaktig 

följande år så erbjuder vi en alternativ lösning där vi samarbetar med andra 

föreningar. Erik följer upp med Peter B. 

■ Elit och junior – översyn av regler Jenny R 

5) Status i kommittéerna 

○ Karta: Inget att rapportera 

○ Elit och junior: Inget att rapportera 

○ Anläggning: Inget att rapportera 

○ Skid: Inget att rapportera 

○ Spons: Inget att rapportera 

○ Ungdom: Inget att rapportera 

○ Bredd: Kommittén är pausad tills vidare 

○ Träning/tävling: Inget att rapportera 

○ Arrangemang:  

■ Kolmårdsdubbeln: 

● Det mesta är under kontroll 

● Strävar efter att förenkla arrangemanget 

 

6) Styrelsens verksamhetsplan 

○ Genomgång av verksamhetsplan för mars och april 

■ Erik: se till att ungdomskommittén söker kommunalt aktivitetsbidrag 
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■ Erik: Registerutdrag nya ledare: Gå igenom rutin, utdrag och följa upp 

■ Sofia K: Kolla med Fredrik K om han kan upprätta schema för tillsyn badplats Lillsjön 

 

7) Ekonomisk rapport  

○ Avskrivningar ligger nu med i uppföljningen för resultatet 

8) Mail angående medlemsavgifter 

○ Frågan avklarad. Styrelsen anser att informationen kring de olika avgifterna på 

hemsidan är tydlig. 

9) Erbjudande om att sälja SIAC-pinnar 

○ Styrelsen ser det som en förmån att erbjuda medlemmarna snarare än något vi ska dra 

in pengar på 

○ Micke: Ser till att info läggs ut på hemsidan och att det sker ett mailutskick med länk till 

hemsidan 

○ Kostnad: 710 kr. 100 kr rabatt om man lämnar in sin gamla pinne  

10) Vårens arrangemang 

○ Status för Kolmårdsdubbeln och 10-mila verkar vara enligt plan 

11) Bestämma mötesdatum för våren 

○ Styrelsen bestämmer mötesdatum för april, maj och juni 

12) Övriga frågor 

○ 25-manna 2025 - vem organiserar om Breddkommittén tar paus - frågan skjuts på till 

nästa möte 

○ KM – vem organiserar om Breddkommittén tar paus - frågan skjuts på till nästa möte 

○ Struktur för handlingar på hemsidan: Jenny Ö 

■ Göra en ”kanal” för styrelseprotokoll och en årsmöteshandlingar  

■ Ta bort ”kanal” Dokumentarkiv 

○ Inventering av nycklar till våra stugor 

■ Bör vi byta lås och få större kontroll på vem som har nyckel? 

○ Ullmax – kolla upp möjlighet att ha föreningsförsäljning 

○ Fråga om medlems/aktivitetsavgift för utländska löpare 

■ Erik: Återkopplar till Magnus att hans förslag bifallet 

○ Gym i Lillsjöstugan – frågan skjuts på till nästa möte 

13) Summering av mötet till hemsidan/FB 

Nästa möte blir digitalt den 22 april kl 20:00-21:00 
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________________________________  _____________________________________ 

Ordförande: Erik Engvall   Sekreterare: Karin Gundberg 

 

________________________________ 

Justerare: Tove Flodman 
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